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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2025. gada 3. aprīlī         Nr. SK/25/4 

Tukuma novada domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2025. gada 

3. aprīlī plkst. 8.30, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom. 

Sēdi plkst. 8.30 atklāj un vada Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Indra Litke. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

 Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Juris Kožeurovs, Lauris Strautmanis, Andis Švāns, Varis 

Krūmiņš, Aivo Bučiņš, Laura Stūrīte, Haralds Lučkovskis, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps, Inga 

Priede, Uldis Ersts. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Kristaps Gotfrīds, Ilvars Auseklis, Sergejs Kovaļovs, 

Ainārs Plezers, Jānis Eisaks, Dace Liepiņa-Zusāne, Normunds Šērs, Reinis Duksītis, Modris 

Liepiņš, Kaspars Valdmanis. 

Darba kārtībā: 

Par finansiālu atbalstu X dalībai Pasaules čempionātā BMX riteņbraukšanā. 

1. § 

Par finansiālu atbalstu X dalībai Pasaules čempionātā  

BMX riteņbraukšanā  

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Sandis Čilipāns, Lauris Strautmanis, Laura Stūrīte, Inga Priede, 

Haralds Lučkovskis, Varis Krūmiņš, Aivo Bučiņš. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts X iesniegums ar lūgumu finansiāli atbalstīt viņas dēla 

X dalību Pasaules čempionātā BMX riteņbraukšanā, kura norises vieta būs Kopenhāgenā. 

Lauris Strautmanis atzīmē, ka būtiski ņemt vērā faktu, ka tas ir Pasaules čempionāts. 

Sandis Čilipāns aicina Aivo Bučiņu pastāstīt vairāk par minētajām sacensībām. 

Aivo Bučiņš pastāsta, ka šajā Pasaules čempionātā var piedalīties bērni no astoņu gadu 

vecuma, [..] un šis būtu pirmais Pasaules čempionāts, kurā viņš piedalītos, piebilst, ka jaunietim 

viņa vecuma grupā ir vislabākie rezultāti un dalība Pasaules čempionātā būtu ļoti vērtīga pieredze. 

Juris Kožeurovs vēlas zināt, vai sportists finansiāli tiek atbalstīts arī no BMX 

riteņbraukšanas kluba, jo tieši šādam iniciatīvas projektam tika piešķirts līdzfinansējums. 
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Aivo Bučiņš atzīst, ka, diemžēl, tika piešķirta neliela daļa no nepieciešamā līdzfinansējuma 

un šī iemesla dēļ nav iespējams atbalstīt visus sportistus no kluba rīcībā esošajiem naudas 

līdzekļiem. 

Lauris Strautmanis uzskata, ka šajā situācijā redzams potenciāls, sportists sasniedzis labus 

rezultātus BMX riteņbraukšanā, tādēļ vajadzētu atbalstīt līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Haralds Lučkovskis uzskata, ka par dalību šajā Pasaules čempionātā bija zināms jau pirms 

iniciatīvu projekta iesniegšanas, tādēļ atbalsts jāplāno no iniciatīvai piešķirtā līdzfinansējuma, 

pretējā gadījumā tas nebūtu korekti attiecībā pret pārējo iniciatīvu projektu iesniedzējiem. 

Laura Stūrīte atzīst, ka skatot un virzot tālāk šādu iesniegumu, tiek noniecināts iniciatīvu 

budžeta vērtēšanas darbs, jo visiem iniciatīvu projektiem tika samazināts prasītais līdzfinansējums, 

tas nozīmē, ka tagad visi vērsīsies pašvaldībā ar iesniegumiem par papildu finansējuma 

piešķiršanu. 

Juris Kožeurovs, Sandis Čilipāns, Lauris Strautmanis, Laura Stūrīte, Inga Priede, Haralds 

Lučkovskis, Varis Krūmiņš, Aivo Bučiņš diskutē par esošo situāciju un iespējami labāku 

risinājumu. 

Sandis Čilipāns atzīmē, ka šādos gadījumos Komisija parasti finansiāli ir atbalstījusi 

iesnieguma iesniedzēju 400 EUR apmērā, tādēļ aicina Komisijas locekļus balsot par šādu atbalstu 

X. 

Atklāti balsojot, ar 8 (astoņām) balsīm par (Varis Krūmiņš, Andis Švāns, Aivo Bučiņš, 

Mārtiņš Tīss, Inga Priede, Haralds Lučkovskis, Lauris Strautmanis, Uldis Ersts), pret – nav, 

4 (četri) atturas (Sandis Čilipāns, Juris Kožeurovs, Normunds Velps, Laura Stūrīte), 

Komisija nolemj: atbalstīt X dalību Pasaules čempionātā BMX riteņbraukšanā 400 EUR 

apmērā un virzīt jautājumu izskatīšanai Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 9.00. 

Komisijas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists     (personiskais paraksts)  I. Litke 


